
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wioclawek 24.09.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

zwracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaricow

osiedla Kazimierza Wielkiego o rozwi4zan\e problemu

z zalegaj4cymi odpadami ptzy Smietnikach.

Pro$ba aby sluzby porz4dkowe dzialaly aktywniej i skutecmiej.

Nalezy nabie?4co usuwat duhe odpady, kt6re tarasuj4 wejScia do

Smietnik6w.

Niestety problem ten doty cz! nie tylko osiedla Kazimierza Wielkiego,

ale teZ innych dzielnic Wloclawka, dlatego naleiry zaj46 sig t4 spraw4.

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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